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Bijlagen 1

Wij stellen u voor kennis te nemen van:

De beantwoording van de artikel 45 vragen van de fractie van de ChristenUnie en het CDA over 
blokverwarming in verband met prijsplafond.
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Toelichting op het voorstel
Wij hebben op 5 december 2022 vragen ontvangen van de fractie van de ChristenUnie en het 
Christendemocratisch Appel conform art 45 reglement van orde over het prijsplafond vanwege hoge 
energieprijzen. In deze nota beantwoorden wij de vragen. 

Inleiding
Door de hoge energieprijzen wordt voor huishoudens de energierekening buitenproportioneel. Het 
kabinet heeft een prijsplafond aangekondigd. Het is nog onduidelijk hoe huishoudens met 
blokverwarming gecompenseerd zullen worden. Dit zorgt voor onzekerheid. Wat gaat de gemeente 
Zwolle doen om deze groep inwoners te ondersteunen?

Kernboodschap
Hieronder gaan wij in op de vragen:

Vr 1. Is het college ervan op de hoogte dat er vooralsnog niet duidelijk is hoe huishoudens met 
blokverwarming beschermd worden voor hoge energieprijzen door het prijsplafond? 

Antw 1
Ja, het college is hiermee bekend. De Rijksoverheid is bereid tot het bieden van bescherming aan 
huishoudens met een Blokverwarming. Men weet op dit moment nog niet exact hoe men de 
beschermingvorm gaat geven (Prijsplafond voor gas, stroom en stadsverwarming | Koopkracht | 
Rijksoverheid.nl)

Vr 2. Heeft het college in beeld welke appartementencomplexen in Zwolle met blokverwarming 
verwarmd worden? Zo nee, is het college bereid dat in beeld te brengen met de 
woningcorporaties en netbeheerder? 
Vr 3. Vind het college net als de ChristenUnie en het CDA dat ook Zwollenaren met 
blokverwarming door de winter geholpen moeten worden? 

Antw 2+3
ja, het college is ook van mening dat mensen met blokverwarming in verband met het prijsplafond niet 
wezenlijk anders moeten worden behandeld dan bewoners van panden die op een meer zelfstandige 
wijze worden verwarmd. We vinden dit in strijd met een eerlijke lastenverdeling. Het college is niet 
nauwkeurig geïnformeerd over welke appartementencomplexen in Zwolle met blokverwarming 
verwarmd worden. We hebben de vraag uitgezet bij woningcorporaties en netbeheerder. In Zwolle gaat 
het om circa 8% (CBS zie bijlage) van de huishoudens wat ca 4.700 huishoudens zijn met 10.500 
inwoners (Cijfers over Zwolle - totaal aantal huishoudens (1) - 2022 - Zwolle). 

Vr 4. Is het college bereid om extra (communicatieve) activiteiten uit te voeren zodat alle 
huishoudens met blokverwarming die in aanmerking komen voor energiecompensatie dat 
weten en gemakkelijk kunnen aanvragen? 
Vr 5. Welke aanvullende mogelijkheden ziet het college om huishoudens met blokverwarming 
te helpen (zoals het ruimhartig benutten van bijzondere bijstand of verwijzing naar initiatieven 
uit de Zwolse samenleving)? 

Antw 4 + 5

file://test.intern/Data/GezamenlijkY/Gemeente/Div/Handleidingen_WO/formats%20college-raad/html/informatienota%20voor%20college%20en%20raad%20handleiding.htm
https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/koopkracht/plannen-kabinet-met-prijsplafond-voor-gas-en-elektriciteit#anker-5-vast-bedrag-aan-compensatie-voor-huishoudens-met-blokaansluiting
https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/koopkracht/plannen-kabinet-met-prijsplafond-voor-gas-en-elektriciteit#anker-5-vast-bedrag-aan-compensatie-voor-huishoudens-met-blokaansluiting
https://cijfersoverzwolle.nl/
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De hoge energieprijzen zijn een landelijk probleem en de invoering van het prijsplafond is derhalve een 
aangelegenheid van het Rijk en de energieleveranciers. De minister voor klimaat en energie is druk 
doende om samen met de belastingdienst een compensatieregeling te maken. Het college vertrouwt 
erop dat het Rijk samen met andere partijen een deugdelijke en werkbare regeling produceert. Het 
college is zodoende nog niet bereid om extra activiteiten uit te voeren voor huishoudens met 
blokverwarming. Indien op enig moment blijkt dat inwoners in ernstige problemen komen kan de inzet 
van bijzondere bijstand worden overwogen.

Openbaarheid
Deze informatienota is openbaar. 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

voorzitter, Peter Snijders

secretaris, Dick Emmer
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